
Referat skolebestyrelsesmøde den 21. august 2024 

 
Til stede: Jeanne, Maria, Lisa, Camilla, Trine, Erling, Jonas, Mimi, Jane  

Afbud: Madeline, Pia, Thomas, Anette, Tina 

 

Dagsorden 

• Velkommen  

• Konstituering  

• Orientering om økonomi og Ellebæks situation 

• Orientering om møde for nye bestyrelser den 26.08 

• Økonomi 

• Eventuelt 

 

Konstituering  

1. Lisa afgår som formand, og stopper i bestyrelsen  

2. Trine overtager formandsposten  

3. Camilla fortsætter som næstformand   

4. Pia og Madeline fortsætter ikke i skolebestyrelsen 

 

Situationen på Ellebækskolen 

• Skolen er normeret til 100 elever. Der er d.d. indmeldt 102 elever.  

• Ellebækskolen er det mest vidtgående tilbud i Køge Kommune.  

• Få elever bliver hjemmeundervist med 10 lektioner om ugen pr. elev.  

• Aktivitetstid går på tværs af alle klasserne, det er pt. en god oplevelse.  

• I forhold til at få flere parkeringspladser til skolen, er der ansøgt om at lægge 

specielle plader på fodboldbanen. Det vil ikke gå udover selve fodboldområdet. 

 

Økonomien på Ellebækskolen   

• Der er bestilt nyt inventar til skolen til gavn for både elever og medarbejdere.  

Bl.a. nye læringsmiljøer og arbejdsstationer. Levering bliver i uge 42. Godkendt.  

• Udgiften til Pavillonen på parkeringspladsen tages fra skolens budget.  

 

Orientering om møde for nye bestyrelser  

• Jeanne, Trine og Jonas deltager på mødet den 26. august fra kl. 19-21 på Rådhuset.   

 

 



Eventuelt 

• Mødetidspunkt bliver fremover kl. 17.30.  

• Det er et problem, at børnehaven har mødelokale i indskolingsbygningen.  

• Der vil være mulighed for at deltage på mødet via Teams, hvis det bliver 

umuligt at komme fysisk. Der skal gives besked i god tid.  

 

Næste møde afholdes den 2. oktober 2024. 

 

 

 


